
BARNARPS UTVECKLINGSGRUPP 2015-04-27 

 

Minnesanteckningar 
Närvarande 

Björn Bybro (Barnarps IF) 
Jenny Linell (Barnarpsbo) 
Lennart Olofsson (Hembygdsföreningen) 
Magnus Pettersson (Kommundelsrådet) 
Gudrun (Svenska kyrkan) 
Reidar Danielsson (Barnarpsbo) 
Stig Andersson (Barnarpsbo) 
Ulf Lindholm (PRO) 
Åsa Hjelmrin (Barnarpsbo) 

Brygga 

Beslut om val av brygga bordlades till nästa möte. 

Välkomstskyltar 

Utvecklingsgruppen beslutade att de välkomstskyltar som Reidar designat var de bästa. Reidar tar 
kontakt med Lena om hur vi går vidare. 

Övriga frågor 

 Magnus meddelade att Länstrafiken from augusti drar in linje 14 och istället skapar linje 24 
som blir en direktbuss från Hyltena och Torsvik, genom Barnarp, förbi Råslätt via Jordbron till 
Resecentum i Jönköping. Bussen kommer att gå 2 ggr/timme mån-lör och 1 gång/timme på 
söndagar. Mycket positiva besked! 

 Stolparna runt Barnarps motionsspår har gått sönder och en förfrågan lämnas till Bröderna 
Svensson om de kan tänka sig att sponsra med impregnerade stolpar. Spåret används flitigt 
och ska inom kort färdigställas med grus. 

 Arbetet med fotbollsplanen i Lunden har påbörjats. 
 Idé lyfts fram om att på de ställen vi planterar vårlökar även plantera sommarlökar så att vi 

får en längre blomningstid. 
 De maskiner och redskap som tillhör utvecklingsgruppen ska förvaras på idrottsplatsen och 

kan lånas via kontakt med Björn Bybro eller Bo Thorsson. 

Nästa möte 

Nästa möte bestäms till den 15/6 kl.18:00  hemma hos Åsa, Gästgivarvägen 6. 
 

 


